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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU  

KONSULTATĪVĀS PADOMES DALĪBNIEKU 

 

SĒDES PROTOKOLS 
 

 

Datums: 16.11.2023.  Nr.: 06 / 2023 

     

Laiks: 18:30-20:00    

 

 

Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) 

sēdes dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (padomes priekšsēdētāja); 

Aleksandra Freisa;  

Inese Romānova; 

Sigita Veide; 

Uldis Āns; 

Aigars Avotiņš. 

 

Sēdē piedalās Ropažu novada domes priekšsēdētāja Vita Paulāne. 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 

 

Protokolē Liene Pļaviņa. 
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PADOMES SĒDES DARBA KĀRTĪBA 
 

1. Ulbrokas vidusskolā konstatētās problēmsituācijas; 

2. Atkritumu pārstrādes rūpnīcas projekta virzība un iespējamā realizācija; 

3. Vecāku līdzfinansējums ēdināšanas izmaksām izglītības iestādēs; 

4. Būvprojekti Stopiņu pagastā un to virzība; 

5. Par Iedzīvotāju konsultatīvo padomju darbību. 

 

 

 

PADOMES SĒDĒ LEMTS 
 

1. Ulbrokas vidusskolā konstatētas problēmsituācijas: 

1.1. Komunikācijas problēmas. Pedagogi, uzsākot darbu, nav pilnībā informēti par skolēnu 

motivācijas programmu. Vecāki pēc negadījumiem skolā, tās teritorijā vai skolas autobusā 

ļoti bieži netiek apziņoti par to, kā tie tikuši risināti, kādas ir sekas . Par emocionālo un fizisko 

vardarbību ļoti bieži audzinātājas neinformē vecākus, audzinātājas bieži nerisina situācijas, 

par kurām sūdzas klase. Nav skaidras shēmas, kā skolēnam un vecākam rīkoties pēc 

negadījuma, atbalsta personāls nepārzina rīcības plānu dažādās situācijās u.c.; 

1.2. Vadība sūdzas, ka trūkst instrumentu vardarbības mazināšanai , lai gan ir daudz 

instrumentu un atbalsta mehānismu. Padome saredz, ka liela daļa būtu risināma, ja vadība 

darba laikā būtu pieejama nepārtraukti, un uzreiz risinātu katru situāciju; 

1.3. Tiek noklusētas problēmas, vecāki bieži pat neapjauš, kāda ir vide skolā. Ir vairāki 

gadījumi, kad pedagogi pazemo visu klasi vai atsevišķus bērnus. Tiek minēts gadījums par 

skolēna pazemošanu veselības problēmu dēļ (kur vajadzēja nodrošināt pielāgotu mācību 

procesu, bet tas netika darīts), par ko skolas vadība ir informēta; 

1.4. Ir zināms, ka skolā tirgo un lieto aizliegtas vielas, bet nav novērota aktīva pašvaldības 

policijas piesaiste un sadarbība ar skolēniem; 

1.5. Evakuācijas situācija šajā rudenī un pašreizējais plāns parāda, ka skola nav gatava šīm 

situācijām; 

1.6. Vecāku iesaiste skolas padomē neveicina problēmu risināšanu un vecāku sadarbību 

ar skolas vadību. Padomes sēdēs bez rezultāta ilgstoši tiek cilāti vieni un tie paši jautājumi, jo 

skolas vadība atrunājas un uzsver skolas pozitīvos darbus tā vietā, lai ieklausītos vecākos un 

aicinātu uz sadarbību. Vecāki, kas darbojas skolas padomē, netiek regulāri informēti par 

aktuālo skolā (kas tiek lemts un risināts skolas sēdēs), tās izaicinājumiem vai nepieciešamo 

atbalstu, saņem tikai pamatinformāciju, kas e-pastos tiek nosūtīta visiem vecākiem un 2 līdz 

3 reizes gadā atbildes uz uzdotajiem jautājumiem; 

1.7. Padome lemj aicināt Ulbrokas vidusskolas vecākus rakstīt kopēju iesniegumu . 
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2. Atkritumu pārstrādes rūpnīcas projekta virzība un iespējamā realizācija : 

2.1. Tiek izrunāts, ka tuvāko gadu laikā pašvaldība nesaredz iespēju, ka šis plānotais 

projekts gūs iedzīvotāju vai pašvaldības atbalstu. 

2.2. Padome lemj nepiedalīties projekta virzītāju veidotajā Sadarbības padomē, par ko 

padomes priekšsēdētāja informēs SIA Vides resursu centrs pārstāvjus. 

 

3. Vecāku līdzfinansējums ēdināšanas izmaksām izglītības iestādēs:  

3.1. V.Paulāne skaidro, ka izglītības iestāžu padomju pārstāvji neizteica iebildumus, tomēr 

lūdza samazināt pirmsskolas izglītības iestādēs procentuālo daļu. Ēdināšanas uzņēmumi 

veiks porciju uzskaiti un rēķinu izrakstīšanu vecākiem. 

 

4. Būvprojekti Stopiņu pagastā un to virzība: 

4.1. Stopiņu pagasta šķeldu katlu māju būvniecības visdrīzāk netiks pabeigtas 

31.decembrī, Finanšu ministrija ļauj nodot līdz janvāra beigām, bet nauda jāapgūst līdz 

31.decembrim. Ulbrokas mūzikas un mākslas skolas fasādes  būvnieki sola nodot 

31.decembrī, ja nenodos, tad pašvaldība sniegs tiesā. Šiem iepriekš nosauktajiem projektiem 

ir piesaistīti Centrālās finanšu un līgumu aģentūras nauda, un pašvaldībai būs jāapmaksā 

tikai tā summa, kuru būvnieki nebūs apguvuši noteiktajā laikā. Ulbrokas skolas piebūvei nav 

piesaistītas projektu naudas. 

4.2. Plānoto gājēju un velo celiņu izbūve no Ulbrokas uz Līčiem un Sauriešiem jāpabeidz 

2027.gadā, pašlaik ir izsludināts iepirkums projektēšanai. 

 

5. Par iedzīvotāju konsultatīvo padomju darbību: 

     5.1.Padome izsaka, ka nejūtas sadzirdēti, nav izveidojusies veiksmīga sadarbība ar 

pašvaldības pārstāvjiem, nav skaidrs, ko pašvaldība sagaida no padomes. V.Paulāne skaidro, 

ka šis ir tiešs domes priekšsēdētājas 2.vietnieka H.Burkovska pienākums. 

     5.2. V.Paulāne aicina padomei iesaistīties atbalsta sniegšanā, sarūpējot Ukrainas 

sadarbības pilsētai Bojarkai mirušo cilvēku pārvadāšanas auto, kā arī organizēt pašvaldības 

galvenās egles sarūpēšanas funkcijas nodošanu novada uzņēmēju rokās. 

 

6. Nākamās padomes sēde: 

6.1. Padome nolemj, ka nākamā Padomes sēde būs ne ātrāk kā pēc viena mēneša. Laiku un 

vietu precizēs vēlāk Padomes whatsapp sarakstē. 

 

 

PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 
 

1. Padomes sēdes Protokols nosūtīts 

1.1. visiem Padomes dalībniekiem whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

1.2. Ropažu novada pašvaldības domei; 
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1.3. Ropažu novada pašvaldības domes deputātam Haraldam Burkovskim (Padomes 

koordinators Pašvaldībā); 

 

2. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt 

Padomes priekšsēdētājai ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes.  

 


